

MANN+HUMMEL

International GmbH & Co. KG

Schwieberdinger Straße 126 Fax +49 (0)7141 98 2545
 D-71636 Ludwigsburg info@mann-hummel.com
 Phone +49 (0)7141 98 0 www.mann-hummel.com

MANN+ HUMMEL

The MANN+HUMMEL Group

MANN+HUMMEL is a family business with almost 80 years of experience. Providing filtration solutions for Cleaner Mobility, Cleaner Water and Cleaner Air and thus preserving our planet, protecting people's lives, equipment and machinery is our goal. Filtration is our core competence: in cars, in agricultural & construction machines, in compressors, in ventilation and air-conditioning technology, in water purification and wastewater treatment and industrial processes. The broad product portfolio makes us the world market leader in filtration. More than 20,000 employees at 80 locations worldwide work on the vision "Leadership in Filtration".

Business fields:

1. Transportation

Original Equipment and Aftermarket in the automotive and industrial sectors

2. Life Sciences & Environment

Membrane Solutions

for Micro-, Ultra-, Nanofiltration & Reverse Osmosis
 Air filtration (Indoor, Industrial, Public Air)

Die MANN+HUMMEL Gruppe

MANN+HUMMEL ist ein Familienunternehmen mit fast 80 Jahren Erfahrung. Die Bereitstellung von Filterlösungen für saubere Mobilität, saubereres Wasser und sauberere Luft und damit die Erhaltung unseres Planeten, der Schutz menschlichen Lebens, von Maschinen und Equipment ist unser Ziel. Filtration in allen Lebensbereichen ist unsere Kernkompetenz: im Auto, in Bau- und Landmaschinen, in Kompressoren, in der Lüftungs- und Klimatechnik oder der Wasser- und Abwasseraufbereitung und in industriellen Prozessen. Das breite Produktportfolio macht uns zum Weltmarktführer in Filtration. Über 20.000 Mitarbeiter arbeiten an 80 Standorten weltweit an der Vision „Leadership in Filtration“.

Tätigkeitsfelder:

1. Transportation

Erstausrüstung und Ersatzteilgeschäft in den Bereichen Automobil und Industrie

2. Life Sciences & Environment

Membranlösungen

für Mikro-, Ultra-, Nanofiltration und Umkehrosmose
 Luftfiltration für Innenräume, Industrie und den Öffentlichen Raum



Core competencies

- Original Equipment
- Independent Aftermarket
- Industrial Filtration
- Membrane Solutions
- Air Filtration

Kernkompetenzen

- Erstausrüstung
- Ersatzteilgeschäft
- Industriefiltration
- Membran Lösungen
- Luftfiltration